
PROTOKÓŁ Nr XI/15
z XI posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 29 grudnia 2015 roku.

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się  w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik  o
godz. 900, zakończyła się o godz. 1145

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia  XI  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  Przewodniczący  Rady  Pan
Krzysztof Nikitorowicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Wójt Gminy zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad XI sesji Rady Gminy o
następujące punkty:

1) Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wykonywania  przez  Gminę  Mielnik  działalności
polegającej na świadczeniu usług HotSpot (bezpłatny dostęp do Internetu) na rzecz
użytkowników  końcowych  z  wykorzystaniem  posiadanej  infrastruktury
telekomunikacyjnej i sieci telekomunikacyjnej.

2) Podjęcie  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  sprawie  określenia  wzorów  formularzy  i
deklaracji podatkowych.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych ustaliła porządek obrad XI sesji
Rady Gminy wraz z punktami zgłoszonymi przez Pana Wójta.
Ustalony porządek sesji brzmi następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

Mielnik na lata 2015-2025.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i  Przeciwdziałania  Narkomanii  na 2016
rok.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  doraźnej  komisji  –  Kapituła  Honorowego
Obywatela Gminy Mielnik.

10. Podjęcie  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryfy  cenowej  za
zbiorowe odprowadzenie ścieków na terenie Gminy Mielnik.
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11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wykonywania  przez  Gminę  Mielnik  działalności
polegającej na świadczeniu usług HotSpot (bezpłatny dostęp do Internetu) na rzecz
użytkowników  końcowych  z  wykorzystaniem  posiadanej  infrastruktury
telekomunikacyjnej i sieci telekomunikacyjnej.

12. Podjęcie  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  sprawie  określenia  wzorów  formularzy  i
deklaracji podatkowych.

13. Przyjęcie informacji z działalności Komisji Rady Gminy oraz przedstawienie planów
pracy Komisji na 2016r.

14. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Mielnik na 2016 rok.
15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
16. Wolne wnioski.
17. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z X sesji Rady Gminy jest wyłożony
na sali  obrad i  jeżeli  do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki,
zostanie przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o pracy między sesjami.
1) Poinformował,  że  jego wystąpienie  będzie  odnosiło  się  do całego 2015 roku.  Był  to  

bardzo trudny rok, najwięcej problemów przysporzyła nam kanalizacja. Na każdej sesji  
Wójt informował na jakim etapie jesteśmy z wykonaniem kanalizacji, jakie są problemy. 
Na lipcowej sesji informował radnych, że kanalizacja jest praktycznie uratowana. Dzisiaj 
może  o  tym  powiedzieć,  że  wówczas  szansa  wykonania  kanalizacji  wynosiła  70%.  
Obecnie jesteśmy na takim etapie, że złożyliśmy do Marszałka Województwa wniosek o 
płatność, zwrot środków nastąpi w I kwartale 2016r.

2) Otrzymaliśmy zwrot środków za solary w wysokości 1 mln.800 tys.zł. i to nam poprawiło
budżet.

3) Oczekujemy  na  częściowy  zwrot  środków  z  internetu  szerokopasmowego.  Pan  Wójt
stwierdził, że widzi w tym dużą zasługę radnych, którzy widzieli potrzebę prowadzenia tej
inwestycji i dobra praca pracowników Urzędu Gminy. Wszystkim im za to podziękował.

4) W roku przyszły będziemy mieli zwrot środków za kanalizację i zwrot VAT z solarów. To
daje  możliwość,  że  budżet  2016r.  będzie  miał  autopoprawki.  Planujemy  zadbać  o
Rubinek, przeznaczając na to ponad 100 tys.zł. z Tygla Doliny Bugu, wchodzimy również
w II etap solarów i III etap kanalizacji. To jest zapisane w budżecie, szerzej na ten tema
pan Wójt powie na kolejnej sesji.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta o pracy między sesjami.

Do punktu 5.

Zapytanie Pana Andrzeja Wierzby
Pan radny poprosił o szerszą informacje na temat planowanych prac przy Rubinku.
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Do punktu 6.

Pan Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na
2015 rok. Omówiła zmiany jakie nastąpiły w budżecie gminy od czasu posiedzenia Komisji
Rady.

Komisje  Rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  18  grudnia  2015r.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr XI/62/15 w
sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015.

(w zał. na str.................prot.)

Do punktu 7.

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2015-2025.

Komisje  Rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  18  grudnia  2015r.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Mielnik na lata 2015-2025.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr XI/63/15 w
sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2015-2025.

(w zał. na str.................prot.)

Do punktu 8.

Pani Halina Mirowska  – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mielniku
przedstawiła  Gminny Program Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych  i
Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok.

Komisje  Rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  18  grudnia  2015r.  pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok.

Rada Gminy 14 głosami za,  przy 1 głosie wstrzymującym się,  podjęła uchwałę nr
XI/64/15 w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok.

(w zał. na str.................prot.)

Do punktu 9.

Pan Wójt przedstawił  projekt  uchwały w sprawie powołania doraźnej  komisji  – Kapituła
Honorowego  Obywatela  Gminy  Mielnik.  Przypomniał  historię  związaną  z  odnalezieniem
łodzi przez mieszkańca Niemirowa Pana Marka Saciuka. Łódź datowana jest na 1260 rok,
zachowana jest  w 85 %. Znalezisko to  nie  wzbudziło zainteresowania ówczesnych władz
gminy (był to rok 2013. Temat ten w 2015 r. podjął pan Wójt wraz z dyrektorem GOKSiR.
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Aby  uhonorować  działania  pana  Marka  Saciuka  uznano,  że  zostanie  mu  nadany  tytuł
Honorowego Obywatela Gminy Mielnik.

Pan Michał Baranowski – Dyrektor GOKSiR
Poinformował, że z ostatecznej ekspertyzy szacowania wynika, że łódź datowana jest na ok.
1260 rok, zaś drewno z którego ją wykonano pochodzi z 1160r. Badania łodzi trwały ponad 2
miesiące, łódź została wykonana bardzo precyzyjnie, nie mamy już wątpliwości, że łódź jest
zabytkiem, który ma 850 lat. Łódź jest już po konserwacji, jest zabezpieczona czekamy tylko
na  to,  żeby ją  zaprezentować  mieszkańcom i  turystom.  Eksponowana  będzie  w  Ośrodku
Dziejów  Ziemi  Mielnickiej.  Łódź  jest  najstarszym  zabytkiem jaki  posiadamy w naszych
zasobach. 

(w zał. na str.................prot.)

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Pan Marek Saciuk wykazał się znakomitą postawą
obywatelską, stąd jak najbardziej zasługuje na tytuł Honorowego Obywatela Gminy Mielnik.

Komisje  Rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  18  grudnia  2015r.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji – Kapituła Honorowego
Obywatela Gminy Mielnik.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr XI/65/15 w
sprawie powołania doraźnej komisji – Kapituła Honorowego Obywatela Gminy Mielnik.

(w zał. na str.................prot.)

Do punktu 10.

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy
cenowej za zbiorowe odprowadzenie ścieków na terenie Gminy Mielnik.
Poinformował, że wychodząc naprzeciw wnioskowi części mieszkańców Mielnika w sprawie
zróżnicowania  taryfy  cenowej  za  zbiorowe  odprowadzenie  ścieków  na  terenie  Gminy
Mielnik.  Mieszkańcy Mielnika,  którzy mają  pompowe a  nie  grawitacyjne  odprowadzanie
ścieków, będą po podjęciu tej uchwały płacić mniej za ich odprowadzanie. Obniżki dokonano
wyliczając zużycie energii potrzebnej do wypompowania 1 m3 ścieków. Takich  przyłączy
(pompowych) mamy ponad 30.

Pan Tadeusz Szeweluk – Dyrektor ZGK
Poinformował,  że  w wyniku  przeprowadzonej  kalkulacji  wyszło,  że  koszt  odprowadzenia
ścieków dla tych osób został  obniżony o około 11 groszy na 1 m3.  Cena odprowadzania
ścieków dla tej grupy osób będzie wynosiła 5,50 zł. za m3, dla pozostałych 5,61 zł. Pompa
przepompowująca stanowi przyłącze i jest w w obsłudze Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

Komisje  Rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  18  grudnia  2015r.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za
zbiorowe odprowadzenie ścieków na terenie Gminy Mielnik.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr XI/66/15 o
zmianie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryfy  cenowej  za  zbiorowe  odprowadzenie
ścieków na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str.................prot.)
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Do punktu 11.

Pan  Wójt przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wykonywania  przez  Gminę  Mielnik
działalności  polegającej  na świadczeniu usług HotSpot  (bezpłatny dostęp do Internetu)  na
rzecz  użytkowników  końcowych  z  wykorzystaniem  posiadanej  infrastruktury
telekomunikacyjnej i sieci telekomunikacyjnej.

Komisje  Rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  18  grudnia  2015r.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wykonywania przez Gminę Mielnik działalności
polegającej  na  świadczeniu  usług  HotSpot  (bezpłatny  dostęp  do  Internetu)  na  rzecz
użytkowników końcowych z wykorzystaniem posiadanej infrastruktury telekomunikacyjnej i
sieci telekomunikacyjnej.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr XI/67/15 w
sprawie wykonywania przez Gminę Mielnik działalności polegającej na świadczeniu usług
HotSpot  (bezpłatny  dostęp  do  Internetu)  na  rzecz  użytkowników  końcowych  z
wykorzystaniem posiadanej infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci telekomunikacyjnej.

(w zał. na str.................prot.)

Do punktu 12.

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  sprawie
określenia  wzorów  formularzy  i  deklaracji  podatkowych.  Poinformowała,  ze  zmiana  jest
niewielka,  otrzymaliśmy  rozstrzygniecie  organu  nadzoru  -  RIO  i  dlatego  poprawiamy
uchwałę.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr XI/68/15 o
zmianie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy i deklaracji podatkowych.

(w zał. na str.................prot.)

Do punktu 13.

Przewodniczący stałych Komisji Rady przedstawili informację o pracy swoich komisji
w 2015r. oraz plany pracy komisji na 2016r.

Plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego

I kwartał
1. Informacja z realizacji opracowania planu zagospodarowania przestrzennego Gminy

Mielnik.
2. Analiza wykonania inwestycji w 2015 roku.
3. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
4. Sprawy różne.

II kwartał
1. Opiniowanie wykonania budżetu za 2015 rok.
2. Informacja o przygotowaniu gminy do letniego sezonu turystycznego.
3. Analiza  dotychczasowych  działań  i  zamierzeń  w  sprawie  budowy  przedszkola  w

Mielniku.
4. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.



6

5. Sprawy różne.
III kwartał

1. Opiniowanie realizacji budżetu gminy za I półrocze 2016 roku.
2. Bieżąca ocena realizowanych inwestycji z budżetu gminy.
3. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
4. Sprawy różne.

IV kwartał
1. Rozpatrzenie wniosków inwestycyjnych i remontowych zgłoszonych do realizacji na

2017 rok.
2. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2017 rok.
3. Przygotowanie planu pracy komisji na 2017 rok.
4. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
5. Sprawy różne.

Plan pracy Komisji ds.Organizacyjnychj, Społecznych i Obywatelskich

1) analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy-cały rok
2) Sprawy różne cały rok

I kwartał 
1. Opiniowanie planów pracy samorządowych instytucji kultury na 2016 r.
2. Sprawozdanie z realizacji zadań samorządowych instytucji kultury za

2015r.
3. Przyjęcie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi.
4. Przyjęcie  sprawozdania  z  realizacji  programu  współpracy  z  organizacjami

pozarządowymi.
5. Sprawy bieżące.

II kwartał 
1. Przyjęcie założeń organizacyjnych dla funkcjonowania placówek

oświatowych w gminie w roku szkolnym 2016/2017.
2. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2015.
3. Informacja o przygotowaniu gminy do letniego sezonu turystycznego.
4. Informacja o stanie i działalności jednostek OSP na terenie Gminy.
5. Przyjęcie gminnego programu ochrony środowiska.
6. Sprawy bieżące.

III kwartał
1. Ocena działalności oraz stanu przygotowania do pracy w roku szkolnym 2016/2017

szkoły i przedszkola.
2. Ocena przebiegu organizowanych imprez  „Dni  Mielnika”,  „Muzyczne Dialogi  nad

Bugiem”.
3. Ocena działań promocyjnych i kształtowanie wizerunku gminy.
4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych.
5. Sprawy bieżące.

IV kwartał
1. Informacja o stanie i ochronie środowiska na terenie gminy Mielnik.
2. Ocena realizacji programów polityki zdrowotnej przyjętych przez Radę Gminy na lata

2015-2020.
3. Opracowanie planu pracy Komisji na 2017r.
4. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy Mielnik.
5. Sprawy bieżące.
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Tematyka posiedzeń będzie poszerzona o tematy wymagające pilnego rozpatrzenia.

Plan pracy Komisji Finansowo -Budżetowej

I kwartał
1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy oraz autopoprawek do budżetu gminy na rok

2016r.
2. Analiza wykorzystania funduszy sołeckich w 2015r.
3. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
4. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2015.
5. Sprawy różne.

II kwartał
1. Informacje Skarbnika Gminy - kredyty, pożyczki, zadłużenie.
2. Rozpatrzenie informacji  z realizacji  zadań i  wykonania budżetów poprzez Gminny

Ośrodek Sportu i Rekreacji oraz Gminną Bibliotekę Publiczną za 2015r.
3. Ocena przygotowania GOKSiR do sezonu 2016r. i analiza kosztów za 2015r.
4. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
5. Sprawy różne

III kwartał
1. Analiza realizacji budżetu gminy za I półrocze 2016r.
2. Ocena funkcjonowania Zespołu Szkół – analiza kosztów.
3. Ocena  funkcjonowania  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej,  wykorzystanie  dotacji  z

budżetu gminy.
4. Analiza budżetu straży pożarnych.
5. Sprawy różne

IV kwartał
1. Opiniowanie stawek podatkowych na 2017 rok.
2. Analiza wykonania wybranych inwestycji gminnych
3. Opracowanie planu pracy komisji na 2017 rok.
4. Opiniowanie wniosków komisji stałych do budżetu na 2017 rok.
5. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
6. Sprawy bieżące.

Plan pracy Komisji Rewizyjnej

I półrocze
5. Kontrola  rozliczenia  dotacji  przyznanych  z  budżetu  gminy  organizacjom

pozarządowym, nie zaliczonym do sektora finansów publicznych – zabytkowe obiekty
sakralne.

6. Ocena funkcjonowania Zespołu szkół im.Unii Mielnickiej.
7. Rozpatrzenie  sprawozdania  z  realizacji  budżetu  gminy  za  2015r.  i  przedstawienie

wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.
8. Analiza  wyników  kontroli  podatkowych  przeprowadzonych  u  podatnika  –  osoby

fizycznej prowadzącej działalność gospodarczą.
9. Sprawy różne.

II półrocze
1. Kontrola realizacji i rozliczenia wybranych zadań inwestycyjnych 
2. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2016 roku.
3. Kontrola  i  rozpoznanie  wniesionych  w  roku  2015  przez  mieszkańców  skarg  i
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wniosków oraz przedstawienie Radzie Gminy wyników kontroli.
4. Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok.
5. Sprawy różne.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację z działalności Komisji Rady Gminy
oraz plany pracy Komisji na 2016r.

Do punktu 14.

Pan Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy
Mielnik na 2016 rok.

Komisje  Rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  18  grudnia  2015r.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Mielnik na 2016 rok.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr XI/69/15 w
sprawie planu pracy Rady Gminy Mielnik na 2016 rok.

(w zał. na str.................prot.)

Do punktu 15.

Odpowiedź na zapytanie Pana Andrzeja Wierzby
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gminy
Na  temat  Rubinka  będziemy  rozmawiać  na  komisjach  przed  budżetem.  Rubinek  jest  to
starorzecze rzeki, między Przedmieściem a Mielnikiem, w kompleksie Topoliny. Chcemy tam
utworzyć  miejsce  wypoczynku  dla  wszystkich  grup  wiekowych,  od  dzieci  po  emerytów.
Będziemy  również  zajmować  się  szlakiem  bunkrów,  z  naszej  strony  prace  są  mocno
zaawansowane, liczymy,  że z Tygla Doliny Bugu otrzymamy środki na ten cel.  Materiały
dotyczące Rubinka są u pani Ewy Klimszewskiej. 
Pan Wójt poinformował, że na najbliższej sesji będzie wnioskował o odwołanie siebie jako
przedstawiciela Gminy w Tyglu Doliny Bugu i powołanie pani Ewy Klimaszewskiej.

Pan Przewodniczący powitał przybyłego na sesje pana Grzegorza Śnieżko.

(po przerwie)

Do punktu 16.

Pan  Grzegorz  Śnieżko –  archeolog,  doktorant  w  PAN,  przedstawił  prezentację
multimedialną dotyczącą rezultatów badań archeologicznych prowadzonych w Mielniku, w
rynku, w roku 2015.

Pan  Przewodniczący  Rady podziękował  Pan  Grzegorzowi  Śnieżko  za  przedstawioną
prezentację. Stwierdził, że pieniądze przeznaczone przez Radę Gminy na te badania zostały
spożytkowane w sposób właściwy. Zapewnił, że jeżeli budżet na to pozwoli to będą kolejne
kwoty,  które  być  może  Rada  Gminy  przeznaczy  na  dalsze  badania  i  odkrywanie  naszej
historii.
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Pan  Grzegorz  Śnieżko poinformował,  że  jeszcze  przed  latem  przyszłego  roku  zostanie
przygotowany  folder  informacyjny  poświęcony  wynikom  badań  przeprowadzonych  w
Mielniku. Nie zrobiono tego do tej pory, ponieważ trwają jeszcze analizy kości znalezionych
w wykopaliskach,  zlecono również  datowanie  metodą radiowęglową próbek pobranych w
trakcie wykopalisk. Zakończenie prac terenowych nie oznacza zakończenia pracy archeologa,
potem  zaczyna  się  żmudny  okres  opracowywania  wykopanych  materiałów.  Podziękował
radnym i Panu Wójtowi za przyznaną dotację na badania.

Pan Wójt Gminy stwierdził, ze zapewne wszyscy są zgodni co do tego, że warto w takie
rzeczy inwestować,  bo  to  jest  nasza  historia.  Podziękował  Panu Grzegorzowi  Śnieżko za
prace na rzecz Mielnika i wyraził nadzieję, że w nowym budżecie gminy znajdzie się jakaś
kwota na kolejny etap badań archeologicznych.

Pan Kazimierz Tobota zaproponował, aby najciekawsze fragmenty prac wykopaliskowych
zaprezentować i wyeksponować na tablicach w parku w Mielniku. Taki przekaz dotarłby do
dużej  liczby  mieszkańców  i  wczasowiczów  przyjeżdżających  do  Mielnika.  To  wzbudzi
zainteresowanie naszą historią.

Pan Wójt Gminy
Poinformował, że Pan Grzegorz Śnieżko przygotował teksty informacyjne do Góry Uszeście i
Góry  Św.Rocha  oraz  teksty  o  wszystkich  miejscowościach  gminy.  Pomysł  pana  radnego
Toboty jest jak najbardziej słuszny, trzeba wygospodarować pieniądze na wszystkie tablice
informacyjne. Uzgodnimy z Panem Śnieżko gdzie te tablice mają stać. 

Pan  Przewodniczący  Rady poinformował,  że  pan  Grzegorz  Śnieżko  przygotował  rys
historyczny  wszystkich  miejscowości  naszej  gminy  oraz  rys  historyczny  Góry
Woskresieńskiej i diaspory żydowskiej w Niemirowie i Mielniku. Powinno to zostać spięte w
ramach jednego projektu np. z Tygla Doliny Bugu.

Pan Franciszek Hruświcki – sołtys sołectwa Tokary zapytał, czy jest szansa na poprawienie
drogi do Wilanowa. Nie może to być doraźne zaklejenie dziur tylko kompleksowa naprawa
drogi.

Pan  Wójt  odpowiedział,  ze  podejmowaliśmy  działania  w  tej  sprawie  (droga  należy  do
powiatu), zwracaliśmy się na piśmie do Starosty u ujęcie tej drogi w planie finansowym na
2016 r.  i  deklarowaliśmy współfinansowanie tego zadania przez gminę.  Nie było żadnego
odzewu na nasze wystąpienie. W sprawie tej interweniowała również radna powiatowa pani
Irena Wysocka.
Pan  Wójt  zwracał  się  do  starosty  o  udział  w  posiedzeniu  zarządu  powiaty,  gdzie  chciał
przedstawić ten problem, tak aby o sprawie wiedział cały zarząd a nie tylko starosta. Prośba
pana Wójta nie została jednak uwzględniona. Pan Wójt zapewnił, że w styczniu podejmie w
tej sprawie bardziej stanowcze działania. Stan drogi jest bardzo zły, zdaniem pana Wójta w
tym przypadku decyduje polityka a nie gospodarcze działanie powiatu.

Pani Irena Wysocka - radna Rady Powiatu Siemiatycze poinformowała, ze na wczorajszej
sesji Rady Powiatu przyjęto program rozwoju powiatu siemiatyckiego do roku 2020. Droga ta
jest  planach  powiatu  w  2018r.,  zaś  w  roku  2020  będzie  robiona  droga  Mielnik-Mętna-
Adamowo.
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Pani  Barbara  Dekarz zapytała  czy  zostanie  odwodniony  odcinek  drogi  gminnej  w
Wilanowie (od krzyża).

Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli w przyszłorocznym budżecie znajdą się środki na ten cel, to
droga zostanie udrożniona.

Pan  Przewodniczący  Rady zaapelował  do  Dyrektora  ZGK  o  bardziej  intensywne
odkrzaczanie Góry Zamkowej. Teraz, dopóki nie ma śniegu, jest ku temu właściwy czas.

Pan Wójt złożył wszystkim życzenia noworoczne i życzenia świąteczne. 
Poinformował, że pan Władysław Stankiewicz złożył rezygnację z funkcji sołtysa sołectwa
Mielnik.  Podziękował  Panu  Stankiewiczowi  za  30  lat  pełnienia  tej  funkcji  i  za  pracę
społeczną na rzecz sołectwa. W II połowie stycznia przyszłego roku zorganizowane zostaną
wybory nowego sołtysa.

Do punktu 17.

Wobec wyczerpania porządku obrad XI sesji Rady Gminy Pan Przewodniczący Rady
podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska

  Przewodniczący Rady

                                    Krzysztof Nikitorowicz


